
Komisia mobility, dopravy a bezbariérovosti z 20.1.2021 o 16:00 

(Online prostredníctvom aplikácie ZOOM ) 
 

Program zasadnutia: 

1.   Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh Všeobecne  záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby. 

3. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií pre veľké 

športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava- 

4. rôzne 

 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Tomáš 

Palkovič. Hlasovanie k navrhovanému programu: 

Prítomní: 7 z 11 

Za:7 proti:0      zdržal sa:0       nehlasoval: 0       

    

Komisia DMaB schválila navrhovaný program 

zasadnutia. 

 

K bodu č. 2 

Prezentuje: Soňa Chanečková 

 

Komisia DMaB  odporúča miestneho zastupiteľstvu schváliť Návrh Všeobecne  záväzného 

nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o poskytovaní a 

výške úhrady za sociálne služby. 

Prítomní: 8 z 11 



Za:8 proti:0 zdržal sa:0 nehlasoval: 

Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu č. 3 

Prezentuje: Ľudmila Pastorová 

 

Komisia DMaB  odporúča miestneho zastupiteľstvu schváliť Návrh na poskytnutie dotácií v 

zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej 

časti Bratislava- 

Prítomní: 8 z 11 

Za:8 proti:0 zdržal sa:0 nehlasoval:0 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu č.4  

Prezentuje: Jozef Chajdiak, Elena Pätoprstá, Miroslav Behúl, Miloslav Dait  

Poslankyňa Elena Pätorpstá a p. Chajdiak prezentovali potenciálne riešenia vybudovania cesty 

z Kutlíkovej k osade Malý draždiak. Zároveň sa rozbehla debata k viacerým podnetom od p. 

Chajdiaka, konkrétne k označeniu časti Starhradskej ulice za obytnú zónu, vybudovanie 

priechodu pre chodcov v oblasti medzi Tematínskou a Starhradskou či ohľadom prípadného 

publikovania databázy s podnetmi na opravu peších komunikácii. Pán Raus prisľúbil, že sa 

podnetmi od p. Chajdiaka budú riadne zaoberať po ich doručení na úrad. 

 

P. Palkovič sa informoval o možnosti riešenia podnetu p. Martineka ohľadne možnosti 

legalizácie a následnej opravy chodníkov na Vlasteneckom námestí. P. Kratochvílova 

prisľúbila pomoc mesta pri vysporiadaní pozemkov medzi Magistrátom a MČ Petržalka. 

Podnet by bolo možné riešiť zhotovením jednoduchého projektu na základe ktorého by bolo 

možné existujúce chodníky zlegalizovať, následne vysporiadať pozemky a opraviť. 

 



Komisia DMaB  žiada mestskú časť o realizáciu označenia Starhradskej ulice od úrovni 

Hájovne ku chatovej osade Malý dradžiak dopravnou značkou obytná zóna a zároveň 

realizovať opravu existujúcich spomaľovacích prahov na tejto komunikácii zmenou na 

spomaľovacie vankúše.  Zároveň komisia žiada mestskú časť o realizáciu vyznačenia 

priechodovu pre chodcov v križovatke Starhradská-tematínska medzi tematínskou 

a starhardskou vrátane debarierizácie.  

Prítomní: 8 z 11 

Za:7 proti:0 zdržal sa:0 nehlasoval:1 

 

Uznesenie bolo schválené 

Komisia DMaB odporúča publikovať databázu s podnetmi na opravu peších komunikácií v 

rátane aktuálneho stavu riešenia na stránke www.petrzalka.sk a o jej aktualizáciu raz za 

mesiac.  

 

Prítomní: 8 z 11 

Za:7 proti:0 zdržal sa:0 nehlasoval:1 

 

Uznesenie bolo schválené 

Komisia DMaB žiada starostu o zabezpečenie  konzultácie s uživatelmi parkovacích miest  

ZŤP  ohľadom presunutia ich parkovacieho miesta 

 

Prítomní: 8 z 11 

Za:7 proti:0 zdržal sa:0 nehlasoval:1 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

Zapísal: Adam Sarlós Podpis:....................... 

 

Overil: Tomáš Palkovič predseda Podpis:....................... 

 



 


